
SGA folkrace, Rebecca Lennartsson, informerade om nuvarande läget i folkrace i Södra. Bra start på året.

Tyvärr inställt i Laholm. Många startande i Karlskrona. Banan inte helt ok, men blir säkert bra när den blir

klar. Fanns lite oklarheter gällande flaggor o flaggvakter, men det löste sig. Helsingborg och Asarum har det

tufft, ansvariga har avsagt sig sina uppdrag. Har haft en bra träff med domare och racekontroller. Utbildning

efterlyses. Träff med vagnboksutfärdare. Karlskrona vill att det finns någon i deras närhet.

Valberedningen, Eva Pålsson och Ulrika Rydh Ladubo. Styrelsen informerade om avhopp av SGA i RB och

dragracing. Finns en ass SGA i RB. Valberedningen tar tag i detta. När det gäller SGA i dragracing,

informerade Eva om, att det inte kommer att köras några tävlingar i SBF:s regi i Södra, därför är det ingen

brådska med SGA i dragracing. Läggs som vakant på hemsidan, faddern Lennart Nielsen, får ta ev frågor.

Saknas SGA i drifting, offroad och enkel bilsport, drivers open och miljörådgivare. Det viktigaste i nuläget är

miljörådgivare, vilket valberedningen tar tag i.

§§ 106 Mötets öppnande

MM öppnar mötet och hälsar alla hjärtligt välkomna.

§§ 107 Föregående protokoll

Protokoll 2022.5 godkändes.

§§ 108 Godkännande av dagordning

Dagordningen fastställdes och godkändes.



§§ 109 Ekonomi/Budget

Ekonomin är god. MK Malmö Raceway har inte betalt sin avgift till Södra på flera år. LN skickar vidare till SBF.

§§ 110 Styrelsens planering

Offert från Quality Hotel View godkändes, med en del ändringar, som JP skickat till hotellet. 3 A-licenser
funktionär godkändes.

Detta gäller när Södra Bf betalar ut ersättning. Är det klubbarna som betalar ut, så måste klubben registrera
sig som arbetsgivare (betala arbetsgivaravgift) och den som får ersättningen ta upp det som inkomst.

Ordförandemöte 17/5, få anmälda. LS skickar påminnelse. Möte (digitalt) med Martin Nilsson Rf SISU Skåne
12/5. GDPR, JP och Ma tar tag i detta. Södras broschyr, MR vill ha foto, några i styrelsen skickar. Broschyren
ska vara för allmänheten. MA kontaktar MK Öresund angående driftingen. Hur aktiva är de? Informerar
valberedningen sen. Resebidrag Södra, LS och JP tar tag i detta. Eway, MM kontaktar Claes E om detta.

§§ 111 Styrelsens rapportering.

MR var på Bilsportgalan, informerade om denna. LN rapporterade att han sökt pengar från RF SISU Skåne
och Blekinge

§§ 112 SBF info

Mail från miljö o säkerhet angående biologisk mångfald. Stöd från FIA.

§§ 113 Sportgren/SGA

Jessica Pålsson SGA i RB har avsagt sig sitt uppdrag. Detsamma har Jimmy Hansson SGA i Dragracing.

Styrelsen beslöt att fortsättningsvis inte kalla det för SGA utan för Sportgrenskommitté med kontaktperson.

§§ 114Utbildning

Racingskolan har tillsammans med Svedala MK haft utbildning på Sturup Raceway. Blev 19 nya

racinglicenser.

§§ 115 Inkommen post



RF SISU Halland digitalt dialogmöte 17/5. Kolliderar tyvärr med ordförandemöte och SBF:s info om nya

hemsidan. Mail från Sören Emmervall angående info om nya hemsidan, digitalt 17/5, JP o MA deltar. Mail

från Lars Stugemo. Mail från RF SISU Skåne, Idrott på lika villkor.

§§ 116 Ärendebank

Stadgeändringar avseende styrelsens samman sättning och årsmöteshandlingar i pappersform. PP
uppdaterar handlingsbeskrivning för SPK (sportgrenskommitté med kontaktperson).

§§ 117 Övrigt

Inget att rapportera.

§§ 118 Nästa möte

Nästa möte blir 220614. Då bjuder vi in ungdomsgruppen och SPK för racing.

§§ 119 Mötets avslutande

MM avslutade mötet.

Vid protokollet: Justeras

Liselott Schönström Magnus Månsson


